

苹果双卡通 iPhone5单卡变双卡iPhone5双卡通 苹果5双卡适配器

产品名称	苹果双卡通 iPhone5单卡变双卡iPhone5双卡通 苹果5双卡适配器
公司名称	深圳市科睿吉电子有限公司
价格	面议
规格参数	品牌:OEM 在线切换功能:有在线切换功能 双号待机功能:无双号待机功能
公司地址	深圳市龙岗区南湾街道开放路荔枝花园B10栋20楼A01号
联系电话	13480907225

产品详情

买双卡通最重要的大家要看：买前必读，否则你要上当！

3卡、2卡，我们均有！

欢迎加qq：2832678956

买双卡通最重要的大家要看：买前必读，否则你要上当！

1：

a-

我们能用原装卡槽，因为我们的线路板更薄！市场很多把卡槽挖了很难看，根本是多余，设计有缺陷！

b-我们能支持3g卡，最近市场仿造都不支持3g卡，

c-我们能同时支持4及4s与i5用！我们配有专利设计的nano卡可以放4s与4里用的卡槽！

d-我们原装兼容性程序，国外很多卡都通用！

e-我们是万能双卡通，支持ios与安卓系统，并且可以给三星使用！

f-我们支持ios:6.0/6.01/6.x,山寨的用行！

2：我们是工厂直销，价格有优势！5/5s通用双卡通 20元不配壳及外包装，配双卡槽，配包装及专用壳35元，i4及4s专用，不配壳及包装10元，超过5k 价格8元，配壳及专用包装25元！3卡贵1元

量大可以直接联系：13480907225

下面详细资料和英文资料，你们可以看看：

samsim iphone5/4s/4通用双卡通即是一个双通可以给iphone4 4s 5通用，从新设计后更加创新的卡槽，可以使nano sim卡直接在iphone5上使用，完美的双卡切换程序,该产品是著名的美国samsim团队与中国rgknse团队合作的第二个创新产品，值得关注！

世界首家且是唯一一家推出iphone 4/4s/5通用型双卡适配器外加保护性外壳，samsim iphone通用双卡通是商务人士的必备，更是居家、工作的好伴侣。

产品性能:

1. 可实现两张sim卡同时在一部iphone5/4s/4中使用
2. 两张sim卡可自动切换使用，切换时间可设定
3. 可编辑sim卡的名称显示
4. 完美的一体设计，为iphone5/4s/4增添一件防滑的外衣。
5. 合理的外形设计，不用打开外壳即可享用iphone5/4s/4的所有功能
6. 柔滑合体的设计，不会增加iphone5/4s/4的额外体积，放在口袋里轻松方便

samsim iphone通用双卡使用说明书

1、安装:

sim1放入卡托，并装入micro
或nano卡压住sim1；普通卡插入sim2卡槽；折叠连接带压住micro或者nano卡，插入卡托后盖上保护壳。

2、使用说明:

进入手机菜单，选择“ r-sim ”，显示如下：（进入iphone菜单 -设置-电话-sim卡应用程序出现以下画面）

```
*switch no.  
auto/sw  
setup
```

若要分开使用2个sim卡，请选择“ ”可单独使用“ sim-1 ”或“ sim-2 ”，“ * ”星号代表选择成功。选择“ auto/sw ”（前面会出现星号“ * ”），sim-1和sim-2会自动切换。选择“ setup ”会出现更多子菜单选择其他功能。如下：

```
sim1 no.  
sim2 no.  
sim1 time: 03  
sim2 time: 03
```

选择或，可以编辑sim卡的11个字的名称，编辑完成后，此名称会取代“ sim1 ”或“ sim2 ”出现在手机屏幕上。

选择“ sw time ”：03代表设定自动切换时间为0到99分钟。系统默认切换时间是3分钟，最长可设置99分钟。操作视频地址：http://v.youku.com/v_show/id_xndcxodc2mtuy.html 国外http://www.youtube.com/watch?v=dd9aqyw0_vo国外youtube视频

英文说明如下 : iphone5/4s/4 dual sim adapter with caseno jailbreak needed, no software to install, works on all iphone new firmware versions this dual sim case foriphone5/4s/4 simply makes life very simple , let`s say you can happily use 2 sim cards in your iphone5/4s/4,sim bank to avoid misplacing your 2nd sim, never carry 2 phones around anymore, manage your private and business numbers. supports 2 simcards, comes with scratch proof case

most cases are designed for the sole purpose of protecting a smartphone from getting scratched. this latest case for the iphone5/4s/4 has a second function. that is to provide an area to hold a pair of sim cards allowing the iphone5/4s/4 to be used with dual sim cards rather than a single sim card.

to get the dual sim cards connected to the iphone5/4s/4 / a ribbon cable is provided that you insert in to the microsim slot. this then folds around the back of the iphone5/4s/4 to a place where the case holds them in to position.the adapter provides a way to switch between sim cards without switching the iphone5/4s/4 off which is handy for times when you want to use more data for example, or switch to a sim card that has more text messages available.lets say you have a unlocked iphone5/4s/4 and posses more than one network simcard and wish to swap the network simcards around from different providers be it any reason you like.currently by phycally switching network simcards manually can get complicated and become time cumsuming and can cause damage to the iphone5/4s/4 sim gate and internal click in mechanism.you may want to be able to swap simcard many times a day as and when you need to use your other network simcard.how to set-up your dual sim

adaptor_____ - home ==> settings ==> phone ==> sim applications:
select your desire sim card(if you don't want it to select sim card for you when the signal is low, please don't select "auto/sw)note once you've chosen to another sim card, it will have a message "no sim card installed", please wait 1 or 2 minutes, it needs aound 1 ~ 2 minutes to search, during this time, "no sim" will appear in the top right of your iphone's screen.

+ support umts/3g cards and 3g networks + stk menu+ a very simple powerful stk menu to select default number for making calls, use any of the 2 numbers to make call at any time and divert the primary number to receive calls on both numbers.

product particular introduction: 1. two numbers in one card (most practical function design). 2. special double modes function. 3. invisible number - temporary not connected function. 4. extended support to multi sim card. 5. maintain original sim card stk menu function. 6. two number auto switch on line, easily set the on line time. 7. display the on line number in screen. 8. keep call records function. 9. support gsm and 3g-usim card.

+ very simple operation, easy plug-&-play

this accessory is compatible with:

- iphone5/4s/4(firmware all versions) this is an updated firmware that supports iphone5/4s/4 without rebooting(please if your network sim card is old version then foriphone5/4s/4 you might to do air-plane mode when you switch

深圳市科睿吉电子有限公司联系人 : mark 手机 : 13480907225联系qq : 2832678956 skype:
wu.jiance-mail:2832678956@qq.com

本产品的品牌是OEM，在线切换功能是有在线切换功能，双号待机功能是无双号待机功能，默认选卡功能是有默认选卡功能